
HRVATSKI TRIATLON SAVEZ 
CROATIAN TRIATHLON FEDERATION 

 

HRVATSKI TRIATLON SAVEZ 

Trg Krešimira Ćosića 11, 10000 Zagreb 

OIB: 75083269656 

hts@triatlon.hr 

 

 
 

 

 

PREDMET: Zapisnik sjednice Upravnog odbora HTS 11/2022.-2026. 

 

 

ZAPISNIK 

 

sjednice Upravnog odbora koja se održala dana 21. rujna 2023. godine u Zagrebu, na 

Kineziološkom fakultetu, s početkom u 18:00 sati 

 

Prisutni članovi: Mario Kasović, Branko Carević, Luka Dumančić, Nenad Šimičić, Lovro Lisjak i 

Tomislav Marinović  

 

Ostali prisutni: Dorijan Pavliša (GT), Nataša Preis-Bedenik (TT) 

 

Predsjednik Mario Kasović pozdravio je sve prisutne i preložio dopunjeni dnevni red:  

1. Verifikacija zapisnika održanog sastanka (UO 10/2022-2026, održan 18.7.2023.)  

2. Verifikacija elektronskih odluka:  

1. Odluka o tehničkoj izmjeni Kalendara natjecanja HTS-a: promjena datuma olimpijskog 

triatlona sa subote 2.9.2023. na nedjelju 3.9.2023.. 

2. Odluka o zahtjevu za prenamjenu sredstava za Youth kamp u financiranje odlaska 

sportaša Gabriela Barca na utrku EJK Yenisehir, Turska 

3. Odluka o otkazivanje nastupa Ivane Granoše i Nike Matasa za ET development team 2023. 

3. Izvjestaj ureda - financije; 

4. Funkcioniranje Reprezentacije  

1. Izvješće sa zaključno 15.09.2023.  

2. Plan za ostatak sezone; 

3. Prijedlog razrješenja Izbornika - TZS 

5. Funkcioniranje STO 

1. I Izvješće sa zaključno 15.09.2023.  

2. Plan za ostatak sezone.  

6.  Prijedlog - odluka o otvaranju natječaja za organizaciju službenih natjecanja HTS-a u 2024.g. 

7. Razno: 
1. ET dopis 
2. Financijsko poslovanje – bankovna kartica 

UO je sa 6 glasova za, 0 suzdržanih i 0 protiv usvojio predloženi dnevni red.  
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Rasprava po točkama Dnevnog reda:  

 

1. Verifikacija zapisnika održanog sastanka (UO 10/2022-2026, održan 18.7.2023.)  

 

UO je sa 6 glasova za, 0 suzdržanih i 0 protiv donio odliku o usvajanju zapisnika sjednice UO-a 

10/2022.-2026. održane 18.7.2023. 

 

2. Verifikacija elektronskih odluka:  

1. Odluka o tehničkoj izmjeni Kalendara natjecanja HTS-a: promjena datuma olimpijskog 

triatlona sa subote 2.9.2023. na nedjelju 3.9.2023.. 

2. Odluka o zahtjevu za prenamjenu sredstava za Youth kamp u financiranje odlaska 

sportaša Gabriela Barca na utrku EJK Yenisehir, Turska 

3. Odluka o otkazivanje nastupa Ivane Granoše i Nike Matasa za ET development team 2023. 

 

Članovi UO-a su 6 glasova za, 0 suzdržanih i 0 protiv verificirali da su navedene odluke donesene 

elektronskim putem.  

 

3. Izvještaj ureda - financije; 

 

Dorijan Pavliša ukratko je podsjetio prisutne na činjenicu da je budžet planiran za odlaske 

sportaša na utrke u 2023. potrošen. Limitirani smo sredstvima UO-a i da bi se kvalitetno realizirao 

program, sa samim programskim pripremama akcija treba krenuti ranije da bi se sredstva 

maksimalno iskoristila. Programska realizacija je generalno bila kasna i manjkava, a tehnička 

realizacija, sukladno kasno dostavljenim planovima, u konačnici i skuplja. Ukupni trošak je po 

procjeni Pavliše za 10 do 20 posto veći. Preporuča da se za iduću sezonu jasno odrede prioriteti 

financiranja u slučaju da se ponovi takva situacija kako bi Ured mogao jasno odrediti koje akcije 

će se financirati i u kojoj mjeri. Sukladno našim rezultatima ostvarenima nakon utrke u Zagrebu, 

od Bojana Dujkovića je zatražena nova projekcija plasmana i da se provjeri postoji li šansa ulaska 

sportaša u RP HOO-a. Barac je izgledni kandidat, no šanse možda imaju i Vilenica i Stipčević, koji 

su za sad izvrsno pozicionirani. Dalje, ta projekcija rezultata je potrebna i za slučaj da su sportaši 

blizu ostvarivanja rezultatskog praga za ulazak u RP HOO-a, da se pošalje upit na odjel za razvoj 

HOO-a te da se program financira u iznosu od 75%.   

Dalje, u odnosu na inicijalno planirani prihod vlastitog programa, realizacija bi na kraju 

sezone trebala biti oko 15% veća.  Jedna od ranije predlaganih ideja bilo je ulaganje u brendiranje 

utrka HTS-a, ulaganje u bazu podataka i td. Pavliša predlaže da se kroz dva do tri tjedna organizira 

sastanak UO-a na kojem bi se svi članovi detaljno upoznali s tempom realizacije te se dogovorili 

oko financiranja dodatnih programa.  
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U odnosu na ranije sezone i novi Zakon o sportu, trebalo bi u budućnosti revidirati i datume 

vezane uz licenciranje sportaša. Dosadašnje licenciranje bilo je usklađeno s najvećim brojem 

nastupa sportaša na natjecanjima unutar 6 mjeseci, koliko je vrijedio zdravstveni pregled, no 

sada sportaši moraju imati dozvolu za bavljenje sportom i tijekom procesa treniranja u 

klubovima te bi se datumi mogli izmijeniti.  

 

4. Funkcioniranje Reprezentacije 

 

1. Izvješće sa zaključno 15.09.2023.  

Članovi UO-a ukratko su prokomentirali dostavljeno izvješće uočili i statistički veći odlazak 

sportaša u odnosu na broj sportašica, a za što smatraju da bi bilo dobro zatražiti dodatno 

pojašnjenje od izbornika. Dumančić je naglasio da su doneseni kriteriji i da sportašice nisu 

ostvarile te kriterije te da se treba, ako je plan slati sportašice, onda vidjeti kakva bi bila opcija 

za slanje sportašica u budućnosti. Predsjednik Mario Kasović ne vidi u kriterijima nikakav 

problem: ako imamo sportaše koji nemaju kriterije za kupove, onda ih se treba i može slati na 

niže rangirana natjecanja. No nisu postavljani neki drugi kriteriji – za tim relay i td. Lisjak smatra 

da se brojčano treba izjednačiti odlazak muških i ženskih sportašica na natjecanja. Pavliša je 

zamolio članove UO-a da se u nastavku rasprave očituju o prihvaćanju izvješća ili traženju 

dopuna.  

 

2. Plan za ostatak sezone; 

Ostatak sezone je jasan: do kraja godine biti će realizirane utrka Balkanskog prvenstva 

na kojem sudjeluje 6 sportašica i sportaša, a u individualnom programu preostaju dvije 

međunarodne utrke Gabriela Barca: mediteransko prvenstvo Ceuta i EK i EJK Yenisehir.  

Predsjednik Mario Kasović je razmatrajući dosadašnje funkcioniranje iznio svoj 

zaključak da se sustavno u planiranje sportskog programa svake godine kreće previše kasno, 

odnosno tek u novoj godini.  Predložio je članovima UO-a da se planiranje sezone 

međunarodnih i domaćih natjecanja planira puno ranije, barem nekoliko mjeseci.  

Pavliša je istaknuo da se organizacija rada Saveza ne uključuje samo akcije 

reprezentacije i strateški rad sustava, već i podršku radu sudačke organizacije, trenerske 

organizacije, tehničke organizacije natjecanja državnih prvenstava i lige, svim reprezentacijama 

i td.,  a financije su jedan u potpunosti zasebni posao. Uz sve to, HTS ima i svoje nove pravne 

obaveze, mora osnovati pisarnicu, sustav urudžbenih brojeva, dobiva nove javne ovlasti u 

nekoliko područja regulirane, između ostalog, i Zakonom o upravnom postupku te će dobiti i 

žig Republike Hrvatske za izdavanje službenih rješenja. Prisjetio se upita bivšeg člana uprave 

Kristijana Landeke koji je postavio pitanje: koje su sankcije ako netko od trenera ili izbornika 

nešto ne odradi i konstatirao da ih praktički nema jer nećemo slati izbornike na Stegovni sud.  
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3. Prijedlog razrješenja Izbornika – TZS 

 

Predsjednik Mario Kasović sumirao je ranije izraze nezadovoljstva od strane više klubova 

i pojedinaca radom Bojana Dujkovića. Osobno smatra da se izborniku dalo previše prostora da 

planira i organizira akcije koje nisu na kraju adekvatno odrađene, referirajući se osobito na 

pripreme sportaša i kamp koji na kraju nije bio održan ni u jednom od nekoliko planiranih 

termina. Smatra da nisu bili jasno određeni kriteriji za sudjelovanje trenera na akcijama.  

 

Nakon daljnje rasprave, UO je donio sljedeće odluke:  

 

UO je sa 6 glasova za, 0 suzdržanih i 0 protiv donio odliku o kalendarskoj izmjeni 

programskog razdoblja za godišnje planiranje sportskog programa od 1.1. do 31.12. tekuće 

godine na 1.10. tekuće do 30.9. naredne godine. 

 

UO je sa 5 glasova za, 1 suzdržanim i 0 protiv donio odliku o raskidanju aktivnih ugovora 

o djelu čiji su poslovi vezani uz godišnje planiranje sportskog programa danom 30.9.2023. 

godine, a temeljem odluke o kalendarskoj izmjeni programskog razdoblja. 

 

UO je sa 5 glasova za, 1 suzdržanim i 0 protiv donio odliku o raspisu natjecanja za 

Trenera za razvoj sporta koji će biti otvoren do 29. rujna u podne. Sami natječaj u bitnim će 

sastavnicama biti raspisan na način na koji su to bili i prijašnji natječaji, ali će osoba biti 

angažirana na razdoblje vezano uz  raniju odluku o kalendarskoj izmjeni programskog 

razdoblja. 

 

5. Funkcioniranje STO 

 

1. Izvješće sa zaključno 15.09.2023.  

Josip Mladin Živković dostavio je izvješće predsjednika STK. Predsjednik Mario Kasović 

zamolio je članove STK da prokomentiraju izvješće te je postavio nekoliko pitanja. 

Nataša Preis-Bedenik smatra da je izvješće koje je predao predsjednik STK napisano točno 

te da se dodatna pitanja o izvješću ipak trebaju postavljati njemu kao predsjedniku organizacije 

i autoru izvješća. Nažalost, nije kao predavačica na seminaru u Splitu bila upoznata s navodnim 

prigovorima koje je uputio Ivan Pavić na transparentnost organizacije samog seminara, budući 

da je za isti i organizator i ona sama dobila odobrenje od predsjednika STK Josipa Mladina 

Živkovića.  Dorijan Pavliša  upoznao je članove UO-a da predsjednik NO-a, ako je uputio bilo 

kakav prigovor, a što se navodi u izvješću, na transparentnost organizacije seminara, nije o 

istome upoznao Ured HTS-a.  

Pavliša je istaknuo da vidi da se ponavljaju isti problemi nekoliko sezona uzastopno, a 

prvenstveno su vezani uz imenovanje i odustajanje TD-a te stalno „krpanje rupa“ koje nastaju 
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na najvišoj razini. TD je netko tko mora pomagati organizatoru u planiranju i osmišljavanju 

raspisa i idejnoj realizaciji svih natjecanja i javlja se problem kada se ta osoba mijenja u zadnji 

čas. Dalje, pohvalio je interes novih osoba za edukacijama i odlascima na inozemna natjecanja 

jer je stjecanje međunarodnog iskustva važno za podizanje kvalitete naših, domaćih natjecanja.  

Predlaže da se na idući sastanak pozove Živkovića i upute mu se pitanja vezana uz izvješće.  

 

2. Plan za ostatak sezone.  

Predloženo je da se POUN razdvoji na dva dijela odnosno STK ja dobila zadatak da do 

15.11.  pripremi prijedlog razdvajanja POUN-a na dokument kojim se definira sustav natjecanja, 

a o čijem će sadržaju odlučivati Skupština Saveza, i na godišnje propozicije natjecanja koje ne 

zadiru u sustav i koje će biti moguće mijenjati bez posebnog odobrenja HOO-a.  

Što se tiče licenciranja sudaca, Nataša Preis-Bedenik apelira da na Ured HTS-a dolaze 

gotovi sadržaji vezani uz rad STK odnosno da se materijali koji se šalju na Ured i koji trebaju biti 

objavljivani (raspisi, popisi sudaca za licenciranje i td) budu napisani u finalnoj formi u kojoj se i 

objavljuju te  i inzistira da se razdvoji funkcija nje kao tehničke tajnice u Uredu i članice STK, a sa 

čime se složio i glavni tajnik.  

 

 

6.  Prijedlog - odluka o otvaranju natječaja za organizaciju službenih natjecanja HTS-a u 2024.g. 

 

UO je sa 6 glasova za, 0 suzdržanih i 0 protiv donio odluku da se pozovu svi klubovi-potencijalni 

organizatori natjecanja svih rangova da do 15. listopada 2023. okvirno poštujući navedena razdoblja 

za organizaciju utrka HTL-a, iskažu interes za organizaciju natjecanja u 2024. za sve grane, discipline 

i distance ispunjavanjem kratkog obrasca. Razdoblja za organizaciju utrka HTL-a su: 1. dio od 15. 

svibnja do 15. srpnja i 2. dio od 15. kolovoza do 15. rujna.  

 

Predsjednik Mario Kasović je informirao članove UO-a o ideji da se jedno, dodatno kolo HTL-a 

napravi u Sloveniji s čijim je predstavnicima već razgovarao. Za to smatra da se pravilnikom ne bi 

trebalo proširivati minimum nastupa na kolima, već bi se u pripremi sezone trebalo razraditi način 

bodovanja utrka tako da i „bonus“ utrke mogu biti uključene.  
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7. Razno 

ETU dopis 

 Dorijan Pavliša ukratko je podsjetio članove UO-a na upite koji su poslani na razvojni odjel ETU-
a, a za koje nisu zaprimljeni nikakvi odgovori. S osobitim žaljenjem je istaknuo da su uskraćivanjem 
odgovora od strane ETU odjela do praktički kraja sezone možda neki naši mladi sportaši propustili 
biti  Branko Carević, Nenad Šimičić i Tomislav Marinović predložili su još jedan, dodatan sastanak sa 
Željkom Bijukom da se razjasne određeni elementi. Predsjednik Mario Kasović zatražio je od Ureda 
HTS-a da dostavi popis poslanih i zaprimljenih informacija vezanih uz ET i WT development te će on 
kao predsjednik HTS-a pokušati prikupiti dodatne informacije od odgovornih osoba.  

Financijsko poslovanje – bankovna kartica 

Predsjednik Mario Kasović predložio je da u banci zatraže dodatne dvije usluge, a to su:  

1. kartica HTS-a koja bi služila kao rezervna kartica za hitne slučajeve prilikom odlaska 
sportaša na natjecanja 

2. kartica za troškove reprezentacije HTS-a 

Dorijan Pavliša istaknuo je da se mora razmisliti o postavljanju jasnog limita kartice za hitne 

slučajeve po transakciji.  U 2023. su, kako je i do sada bila praksa,  akcije na koje su odlazili treneri bile 

pokrivane unaprijed odnosno financijskim akontacijama koje su isplaćene prije puta i sve su bile veće 

od u konačnici utrošenih sredstava.   

 

Sastanak je zaključen u 21:30 sati.  

 

Prijedlog zapisnik sastavila: 
Nataša Preis-Bedenik, tehnička tajnica 

 

 

Mario Kasović   

Predsjednik Hrvatskog triatlon saveza 

 


